
Onder het genot van een heerlijk najaarszonnetje leggen we de laatste hand aan deze nieuwsbrief. “Het 
najaarszonnetje”, verzuchten we. Net zo lekker als de voorjaarszon maar met als enige verschil dat we 
weten dat het de komende maanden alleen maar minder gaat worden. Met de nieuwsbrief gaat het gelukkig 
precies de andere kant op. De redactie is groeiende, er zijn leuke rubrieken toegevoegd en we merken dat 
de nieuwsbrief met steeds meer enthousiasme wordt ontvangen. Enige minpuntje is Harrie Ponsteen, die 
deze nieuwsbrief openlijk gebruikt om draagvlak te verwerven voor de stelling dat er in het clubgebouw 
Grolsch geschonken moet worden. Dit laat maar weer zien dat de redactie transparant te werk gaat en haar 
handen, hoe broodnodig het soms ook lijkt te zijn, op geen enkele wijze vuil maakt aan censuur of andere 
Noord-Koreaanse praktijken. Dat de zon gaat verdwijnen maken we ons overigens ook niet druk over: het 
programma van de activiteitencommissie sleept ons zonder meer met gemak door de donkere dagen voor 
de kerst heen. We gaan een mooi najaar tegemoet!

Arjan Bosch en Wouter Dijk 

Vooruit! 

Marcel Waaijer: 
denken vanuit 
balbezit
Nieuwe hoofdtrainer Marcel 
Waaijer spreekt zich uit maar 
wil van doelstellingen niets 
weten.
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Chersonnisos - De programmamakers van ‘zon, zuipen, ziekenhuis’ 
zouden een moord voor het scenario doen: een dronken vakantieganger 
die €  140,- neerlegt voor een smutzige tattoeage en er een dag daarna 
al spijt van krijgt. Het overkwam ASC’er Sander de Groot. Terwijl hij nog 
nagenoot van de gezonde spanning die een welwillende uitsmijter hem 
met een teaser had toegediend, zag hij zichzelf vlak daarna met een 
pistool geconfronteerd. Een inktpistool weliswaar. En op eigen initatief. 
Want 140 cm2 huid laten inkleuren voor € 140,-, wie wil dat nou niet? 
Eventjes schoot de gedachte door hem heen om De Kuip op zijn rug 
te laten zetten. Helaas waren hem echter al mensen voorgegaan. Ook 
een afbeelding van John de Mol zou de originaliteitsprijs niet meer 
in de wacht slepen. Daarom kwam Sander met de geniale ingeving 
om het Feyenoord logo op zijn arm te laten zetten. We moeten het 
Sander nageven, een voetbalstadion op je rug kan je eventueel nog 
verbergen als je bijvoorbeeld een dagje naar Amsterdam gaat maar 
een logo op de arm is andere koek. Helaas bleek moeder Henny een 
iets nuchterder kijk op het besluit te hebben. De tattoo wordt daarom 
nu in de borstenkliniek van Rose Willemsen verwijderd. Voor een iets 
hoger tarief overigens. Maar dan heb je wel een uitzonderlijk cool 
verhaal. Sander is daarom de held van de maand.      

Stabij Spreekt

Held van de maand 

‘De bal rolt pas écht bij Bingo Bango!

VierVierTweet
      - ASC62 heren2

Gewonnen met penalty bokaal bij 

@asc62

      - Ian van Eerbeek
Net spaghetti gegeten, met lekkere sla.

(van oma) Nu tv-kijken. 

      - Bram Dubbink
Een weekend zonder voetbal is eigenlijk

geen leuk weekend

      - Dick Kroon



Tevens praktijk voor podologie

Julianastraat 19

Dalfsen

Telefoon (0529) 431615

De voetbalspeciaalzaak 
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Foto van de maand

NIEUWS 
Gerner – Het voetbalseizoen 2013-2014 is al weer in volle gang. Ook de leden van de activiteitencommissie 
hebben niet stil gezeten. Arjan Brinksma is onze commissie komen versterken. Arjan speelt zelf in heren 
8 en is vader van 2 voetballende zonen (Marc speelt in D3 en Stijn in E3). We zijn zeer content met deze 
welkome aanvulling, waardoor de commissie nu bestaat uit Arjan, Rose Willemsen, Marco Katgert, Rianne 
Niens, Daan Dalhuisen, Bianca Schothuis en Bart Lindeboom.

Het programma tot en met begin januari is al grotendeels vastgelegd. Zie de flyer in deze nieuwsbrief voor 
de vastgelegde data. Per activiteit zal te zijner tijd gedetailleerde informatie op de website verschijnen over 
aanvangstijden, voor wie is het bedoeld etc. Hierbij alvast een kleine greep uit de activiteiten. 

De eerste activiteit is al weer achter de rug. Op vrijdag 27 september werd de jaarlijkse voetbalclinic voor 
F- en E-jeugd georganiseerd. Spelers van het vlaggenschip van ASC’62 poogden de jonge telgen van onze 
mooie club een en ander op voetbalgebied bij te brengen. Er kwamen ruim 65 enthousiaste pupillen op 
deze avond af. De clinic werd afgewerkt in verschillende groepen, waarbij alle spelers per onderdeel een 
cijfer kregen. 

De clinic werd afgesloten met de strijd om het penaltybokaal. Vanaf 20.00u mochten 6 categorieën spelers 
proberen om de keepers van heren 1 en dames 1 te verslaan vanaf de strafschopstip. Het ging hierbij om 
de F-pupillen, E-pupillen, D-pupillen, C-pupillen, Mini-Mini (meisjes E en D) en Mini-Maxi (meisjes C en B). 
Bij het ter perse gaan van deze nieuwsbrief was nog niet duidelijk wie zich tot winnaars mochten kronen.

Op zaterdag 05 oktober staat de eerste activiteit voor de volwassenen op het programma, namelijk de 
Bingo Bango. De activiteitencommissie is er gelukkig weer in geslaagd om spreekstalmeester Martijn Everts 
en zijn kompaan DJ Buffel vast te leggen voor deze traditioneel zeer gezellige avond. De eerste ronde Bingo 
Bango zal direct na het weekjournaal plaatsvinden, dus rond de klok van 18.30u. Ook wordt er gezorgd 
voor de inwendige mens. Hier dient iedereen zich wel vooraf voor op te geven op het formulier bij het 
krijtbord in het clubgebouw. Tegen een geringe vergoeding kan iedereen een goede maaltijd nuttigen.

Op zaterdag 16 november vindt de T(ir)oller Festabend plaats. Schrijf alvast zaterdag 16 november met 
koeienletters in uw agenda, want dit belooft ook weer een dijk van een avond te worden! Iedereen wordt 
in lederhosen en dirndls in ons clubgebouw verwacht. Dus reserveer deze vast bij uw buurman, oom, tante, 
neef, nicht, vriend of vriendin! Wij zorgen ervoor dat het clubgebouw geheel in stijl wordt aangekleed. 
Meerdere info volgt op de site.

Op woensdagmiddag 27 november organiseren we het grote sinterklaasfeest voor de Kabouters en 
F-pupillen. De kinderen kunnen zich opgeven bij hun leider. Verdere info volgt op de site en dus via de 
leiding.

En alvast nog 2 data voor in de agenda: 
Zaterdag 28-12-2013: Klaverjastoernooi
Zaterdag 04-01-2014: Nieuwjaarsreceptie
Zaterdag 11-01-2014: Darttoernooi

Mochten er vanuit de club leuke ideeën zijn voor bepaalde activiteiten, dan horen wij die uiteraard graag! 
Dan kunt u altijd een mailtje sturen naar: activiteiten@asc62.nl.

De Activiteitencommissie
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N adat heren 1 vorig seizoen in de eerste ronde van de nacompetitie in de laatste seconde tegen FC Horst werd 

uitgeschakeld, is er weer het één en ander gebeurd in en om het elftal. Eerst was er het fantastische afscheid 

van het eerste elftal van twee clubiconen, Jan Willem van Veen en Bart Scholten. Samen goed voor 555 officiële 

wedstrijden in het eerste. In dezelfde wedstrijd werd ook afscheid genomen van Jan Ewoud ten Brinke, één van de defensieve 

sterkhouders van de laatste drie jaar.

Uit het tweede elftal heeft Daan Dalhuisen de stap naar de hoofdmacht gemaakt en vanuit de A-junioren is Joren Drost aangehaakt. Ook hebben 
we (tijdelijk?) afscheid genomen van Jan Westerman, die voor een maatschappelijke carrière heeft gekozen.

In de staf vonden ook belangrijke mutaties plaats. Voor de kerst was al duidelijk dat trainer Freddy Smit in het seizoen 2013-2014 plaats zou 
maken voor de nieuwe hoofdtrainer Marcel Waaijer. Elders in deze nieuwsbrief stelt hij zich voor. Daarnaast is er een nieuwe assistent-trainer aan 
de technische staf toegevoegd. Oud bekende Harjan de Velde volgt Wim Ekkelenkamp op in deze functie.

Op 29 juli werd er officieel afgetrapt voor de eerste training van het nieuwe seizoen. Een kleine drie weken later was daar het eerste succesje. De 
Tempelmancup werd voor de tweede maal in successie gewonnen. Op zowel SV Nieuwleusen als Olympia ‘28 werd een 4-2 overwinning geboekt. 
Een lekkere opsteker in de aanloop naar het nieuwe seizoen.

Dinsdag 20 augustus werd er voor het eerst afgetrapt voor de beker, Hatto Heim kwam op bezoek. Na 90 minuten stond er 4-4 op het scorebord, 
een uitslag waarmee ASC ‘62 zichzelf tekort deed. Precies een week later stond de uitwedstrijd tegen Wilsum op de rol. Een slechte eerste helft 
(2-1 voorsprong) werd opgevolgd door een aardige tweede helft en Wilsum bleek met 1-8 een flink maatje te klein. De laatste poulewedstrijd 
moest ASC ‘62 uit naar ASV Dronten, een geduchte tegenstander. Om de knock-out fase van het bekertoernooi te bereiken moest er gewonnen 
worden. Dit team bleek een stuk verder en won verdiend met 3-1, waarmee de Drontenaren verder bekeren.

Een week later wordt er eindelijk weer gespeeld “om het eggie”. De competitie-ouverture vindt thuis plaats tegen het onbekende De Weide 
uit Hoogeveen, dat op verzoek van de KNVB is overgekomen van Noord naar Oost. Een rommelige wedstrijd eindigde in een terechte 2-2 
puntendeling. Een uitslag waar beide partijen zich in konden vinden.

De tweede competitiewedstrijd betekende serieus werk aan de winkel. De uitwedstrijd tegen Enter Vooruit, vooraf door velen als titelkandidaat 
bestempeld, stond op het programma. ASC ‘62 speelde een ijzersterke partij, maar moest voornamelijk zijn meerder erkennen in doelman Velten 
die te vaak een betrouwbare sta-in-de-weg bleek. Met een brilstand als eindresultaat vergaten de Dalfsenaren zichzelf te belonen met een 
verdiende driepunter.

Op 21 september ging men op bezoek bij het gepromoveerde Zwolsche Boys. Geen sprankelende wedstrijd, wel drie verdiende punten. De 
punten werden mee huiswaarts genomen na een 2-0 zege. Balans na de eerste drie competitiewedstrijden: 5 punten, een 6e plaats op de 
ranglijst en een nog ongeslagen status. De kop is eraf.

Vlaggenschip koerst onder nieuwe kapitein 
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Marcel Waaijer, denken vanuit balbezit
Hij moet even goed nadenken, als hem naar een voorbeeld wordt gevraagd. Dan komt het hoge woord eruit en, eerlijk is eerlijk, 

uit de mond van de nieuwe trainer Marcel Waaijer klinkt het niet helemaal verrassend. „Bert van Marwijk, dat is wel iemand 

waar ik me aan spiegel.”

GERNER  - Het is dinsdagavond, 

drie kwartier voor de training van het 

vlaggenschip van ASC’62, als Marcel 

Waaijer het sportpark van Gerner betreedt. 

Trainingspak aan, gymschoenen eronder, 

klaar om zich via het nieuwsmedium van 

zijn nieuwe club voor te stellen aan de 

achterban. Een proces waar de inwoner 

van Langeveen - 51 jaar, getrouwd, twee 

kinderen - zich vanaf zijn aanstelling voor 

inzet, door op zaterdagen ook bij andere 

teams aan de tafel te gaan zitten of de 

oudere supporters stiekem om hun visie 

te vragen. „Maar het is lastig om iedereen 

bij toch een grote club als ASC’62 te leren 

kennen”, ondervindt Waaijer, terwijl hij 

de bespreekruimte in het te verbouwen 

kleedkamercomplex heeft geopend en 

aan tafel is gaan zitten. „Je probeert als 

nieuwe trainer de cultuur van een club 

te leren kennen, en ik moet zeggen dat 

de eerste indrukken meer dan goed zijn. 

Maar dat was eigenlijk al zo toen ik hier 

als trainer van de bezoekende club, vooral 

namens DOS’37 en Den Ham, te gast was. 

Altijd goed ontvangen. Het vergt gewoon 

tijd, maar ik wil me graag inleven in de 

vereniging, zo zit ik in elkaar.” ASC’62 en 

Waaijer gingen vorig najaar met elkaar in 

gesprek, en het gevoel van de geboren 

en getogen Twent was direct goed. De 

Dalfser vereniging was overigens niet 

de enige club die naar zijn diensten hengelde, zo wil de trainer wel kwijt. „Er waren nog drie clubs geïnteresseerd, en daarvan heb ik er één 

afgebeld toen ASC’62 zich meldde. Nee, het is niet netjes en gebruikelijk om namen te noemen, dus dat doe ik dan ook niet.”  Het voetbal is 

Waaijer met de paplepel ingegoten, zo wordt duidelijk als hij verhaalt over zijn jeugd. Hij groeit als klein jongetje op in Langeveen, op steenworp 

afstand van het plaatselijke sportpark. Dat hij daar al op zesjarige leeftijd op het trainingsveld ‘debuteert’ mag dan ook niet verwonderljk heten, 

hoewel een lidmaatschap in die tijd alleen voor de wat ‘volwassener’ achtjarigen is weggelegd. Hij doorloopt de jeugdelftallen van de plaatselijke 

trots - gelegen in de gemeente Tubbergen, op tien minuten fietsen van de Duitse grens - en mag het al op zestienjarige leeftijd proberen in de 

hoofdmacht. Nog wel als spits, een positie die hij in de verdediging alleen maar met zijn hand boven -->
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zijn wenkbrauwen al turend van een afstand kan zien. „Ik was verdediger, en je let wel op wat de aanvallers doen, maar op die positie had 

ik eigenlijk nooit gestaan. In het eerste viel ik in, en ik maakte nog een doelpunt ook. En ja, dan blijf je daar maar zo staan.” Waar zelfs de 

amateurspelers tegenwoordig vaker van club  dan van schone onderbroek wisselen en een paar consumptiebonnen of een door de plaatselijke 

keukenboer geplaatste vaatwasser genoeg is voor een transfer, blijft Waaijer zijn club 

trouw. Tot een hele rits blessures, met name in de rugstreek, zijn tol begint te eisen, en 

hij op z’n vijfendertigste de actieve voetballerij vaarwel zegt. „Je zou mijn benen moeten 

zien, dat is één grote puinhoop.” Het bloed kruipt echter waar het niet gaan kan, en al snel 

staat Waaijer als trainer op het veld, zijn debuut als hoofdcoach maakt hij bij zondagclub 

Fleringen, nu acterend in de vierde klasse. Een prachtige, leerzame tijd, maar ook met 

z’n beperkingen. „Een kleine vereniging, waar het eigenlijk amateuristisch is geregeld. Zo 

moet je bij dat soort clubs zelf een verzorger of scheidsrechter regelen. Een goede leerschool, maar toch.” Waaijer verkast naar TVC’28, blijft 

daar drie jaar en herhaalt dit kunstje bij DOS’37 - zelfs vier jaar - en Den Ham en Berghuizen. Het tekent de trainer, die graag meerdere jaren bij 

een vereniging wil werken. „Dat is de trend hè, onder trainers, maar ik wil het ook voor mezelf. Na drie, vier jaar is het meestal ook wel voorbij. 

Je hebt een doel, en dat heb je dan bereikt en daarna moet je verder om jezelf een nieuw doel te stellen.”

Bij ASC’62 trof Waaijer, die zich gedurende zijn 

trainerscarrière naar eigen zeggen meer op het tactisch 

voetballen in teamverband en minder op het individu 

is gaan richten, een gemotiveerde groep aan, waar hij 

grip op probeert te krijgen om vervolgens langzaam 

maar zeker naar een collectief te werken. Een proces 

dat met stappen gaat en als de trainer eerlijk is gaat 

hem dat in de eerste maanden nog wat te langzaam. 

„Maar dat valt te verklaren”, beseft Waaijer. „Achterin 

zijn er nogal wat mutaties geweest. Een nieuwe 

achterhoede moet ook op elkaar ingespeeld raken. 

En dat kost tijd.” Duidelijk is dat hij er een andere 

visie op nahoudt dan voorganger Freddy Smit, die 

hamerde op een ijzeren defensie en met rappe 

counters dodelijk effectief toesloeg. Hij weet dat het 

wellicht wat populair klinkt, maar Waaijer wil graag 

meer de bal hebben dan de tegenstander. „Maar 

dat wil niet zeggen dat we de goede basis van vorig 

jaar, die toch een tweede plaats opleverde, zomaar 

weggooien. Nee, van daaruit willen we stappen 

naar voren maken.” Dat brengt Waaijer vanzelf op 

een trainer die toch als een voorbeeld geldt voor de 

oefenmeester. Hij moet even goed nadenken, maar dan komt het hoge woord er uit en eerlijk is eerlijk, het klinkt niet helemaal verrassend. 

„Bert van Marwijk, dat is wel iemand waar ik me aan spiegel. Een trainer die ook denkt vanuit het balbezit, maar ook nog iemand die zich 

gewoon normaal gedraagt en opstelt, zoals het hoort.” Van Marwijk heeft in z’n carrière een paar fraaie prijzen gewonnen, Waaijer is weleens 

gepromoveerd. Uitspraken over een doelstelling laat de laatste zich niet ontlokken, ook omdat hij de kracht van de tegenstanders in de tweede 

klasse nu nog maar moeilijk kan inschatten. „Met doelstellingen doe ik dus niets. Wel heb ik het de groep gevraagd, en die heeft te kennen 

gegeven dat een plekje bij de eerste vijf haalbaar moet zijn. We zullen het zien.” 

“We moeten de goede basis van vorig 
jaar, die toch een tweede plaats 

opleverde, niet zomaar weggooien”

De redactie van de nieuwsbrief legde de nieuwe trainer Marcel 

Waaijer  enkele dilemma’s voor. Met de afspraak dat de 

oefenmeester op één kwestie geen antwoord hoefde te geven en 

dat hij er één mocht toelichten.

Derksen of Van Gaal:    Derksen

Ronaldo of Messi:    Messi

Barcelona of Real Madrid:   Barcelona

De Kuip of De ArenA:    De Kuip

PEC Zwolle of Go Ahead Eagles:  Go Ahead Eagles

Vermeer of Cillessen:    Cillessen*

Genee of Van Peperstraten:   Genee

Lelijk winnen of mooi verliezen:  Lelijk winnen

Cruijff of Van Gaal:    Cruijff

Maradona of Cruijff:    Cruijff

Volkswagen of Audi:    Volkswagen

Baantjer of Flikken:    Baantjer

*„Deze wil ik wel even toelichten, want mijn keuze heeft namelijk niets te 
maken met de fout die Vermeer afgelopen zondag maakte. Maar ik wil graag 
een keeper onder de lat hebben staan die rust uitstraalt en duidelijk is naar 
zijn achterhoede. Stekelenburg is ook zo’n keeper, dus voor mij ook geen 
Vorm in het doel van Oranje. Nee, ik ben niet van mening dat de keuze voor 
een doelman door een keeperstrainer gemaakt moet worden. Die kijkt meer 
naar de uitvoering, ik naar het geheel.”

Tegenstand valt moeilijk in te schatten
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N a de korte en vooral wisselvallige voorbereiding is het eerste dameselftal, na het winnen van alle poulewedstrijden 

in de bekerpoule, onderweg naar de 2e ronde van de KNVB beker. Daarvoor moet in oktober nog wel gewonnen 

worden van 1e klasser VVOG, op voorhand geen eenvoudige opgave. 

Al met al een start van het seizoen waar de beide trainer/coaches Sander Volkerink en Erik Laarman tevreden mee kunnen zijn waarbij zij zich in 
de rest van het seizoen vooral willen richten op de voetbalontwikkeling van het team en de individuele spelers. Beiden hebben in samenspraak 
met de speelsters uitgesproken niet al te hoge verwachtingen te willen wekken en zich dit seizoen in eerste instantie te willen richten op een 
plaats bij de eerste 3. Een 3e plaats die deelname aan de nacompetitie mogelijk maakt, moet volgens hen minimaal haalbaar zijn. “Verwachtingen 
worden vooral gewekt door de buitenwacht. We zien wel waar we staan aan het eind van het seizoen”, is wat we hen hebben horen zeggen. 
Leidster Fenna Borger kan zich prima in deze opstelling vinden, net als grensrechter Nico Borger.

De trouwe toeschouwers van het eerste elftal hebben al gezien dat het team de nodige veranderingen heeft ondergaan. Het bericht deed al 
langer de ronde dat Sanne Dijkstra zou gaan voetballen bij een club in de plaats van haar nieuwe werkgever, net zoals het aangekondigde vertrek 
van keepster Dyonne Meyerman die de voorkeur heeft gegeven aan het voetballen in de zaal. Daar staat tegenover dat er nieuwe speelsters 
zijn bijgekomen.  Dat had dan ook de nodige gevolgen voor de voorbereiding. Tijdens de voorbereiding is door het 1e elftal een streep gezet 
onder het afgelopen seizoen dat voor dit getalenteerde team helaas anders afliep dan door velen verwacht en gehoopt. Het voordeel is dat de 
ervaringen kunnen worden meegenomen naar het nieuwe seizoen. Voorzitter Jurrie van Keulen deed tijdens de eerste trainingsdag, waarbij 
alle damesteams aanwezig zijn geweest, dan ook een oproep aan de speelsters om de prestaties vooral te richten op het komende seizoen en 
de jaren daarna, zowel bij de b-jeugd als het 2e en 3e elftal. Hij gaf aan blij te zijn met de prestaties van de damesteams en zegde toe dat het 
bestuur zich sterk zal maken voor een sterke damestak binnen de vereniging.  De rest van de trainingsdag stond daarna vooral in het teken van 
de doorstart richting het nieuwe seizoen.  

Dat nieuwe seizoen is begonnen op 7 september met een uitwedstrijd in en tegen Heino. Ondanks de succesvolle resultaten in het bekertoernooi, 
kwam ASC’62 in deze eerste competitiewedstrijd met een 2-3 overwinning stroef op gang. Ingrid Lans, Suzan Borger en Linda de Graaff maakten 
de doelpunten. De wedstrijd tegen vv de Weide werd vervolgens knap met 3-0 gewonnen, dankzij doelpunten van Nienke Weijdeman, Alie 
Tempelman en Danielle Visscher. Anne van der Top verrichte in de 2e helft nog een knappe redding waardoor ASC de bal rustig rond kon laten 
gaan tot aan het eindsignaal. Een week later won het eerste met 5-0 van IJVV en was er een groot deel van de wedstrijd het sprankelende 
voetbal, wat onze vaste supporters zo graag zien, terug waarbij Susan Borger en Linda de Graaff de ene na de andere combinatie uitbouwden 
naar een diepe bal op de spitsen, Nikke Boeve, Daniëlle Visscher of Marloes van Assen of een breedtepass op Mariska Lans of Anne Bremmer, 
die een verrassend sterk debuut maakte op de backpositie in deze wedstrijd. Eva Dalhuisen en Nienke Weijdeman zorgden tijdens deze wedstrijd 
voor de nodig rust achterin. Het eerste team is bijzonder blij met de komst van verzorgster Dea Westerman die al met vele, al dan niet vervelende, 
blessures te maken kreeg, zoals die van Rebecca Endeman, Nikki Boeve, Sanne Rietman, Lieke Paarhuis, Esther Visscher en Iris Boesenkool. 

Dames 1 onderweg naar 2e bekerronde
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Commissies
De Sponsorcommissie

De sponsorcommissie is ook weer 
aan een nieuw seizoen begonnen. 
Het seizoen 2013-2014 staat in 
het teken van nieuwe sponsoren 
aantrekken en bestaande relaties 
uitbreiden en onderhouden. 

Een ambitieuze doelstelling want 
ook hier in de regio hebben 
we te maken met economische 
tegenwind. Maar hoe slecht het 
er ook economisch voorstaat en 
bestedingen naar beneden worden 
bijgesteld, sponsoring blijft voor 
ondernemers een belangrijk middel 
om zich te presenteren.

Sponsoring is meer dan alleen 
maar geld overmaken naar een 
vereniging. Het gaat hierbij vaak 
om steun aan de vereniging in 
de breedte. De relatie die wordt 
aangegaan is vaak langdurig van 
aard en bedoeld om de vereniging 
en het voetbal in het bijzonder een 
steun in de rug te geven en verder 
te brengen. Een mooi voorbeeld 
daarvan is het onlangs afgesloten 
sponsorcontract met Formido. 
Deze ondernemer heeft bewust 
gekozen om de jeugd ( de F-jes 
) te gaan sponsoren. Binnenkort 
lopen alle spelers van deze teams 
met een nieuw trainingspak met 
het logo van Formido. 

Natuurlijk is het zo dat deze vorm 
van exposure voor de ondernemer 
van belang is maar daarnaast wordt 
hierbij aan de spelers gedacht en 
wordt hen een klimaat aangeboden 
waarbij ze er heel professioneel 
uit zien en zich in een sportieve 
omgeving kunnen ontplooien.

Op dit moment kunnen potentiele 
sponsoren kiezen voor de 
traditionele vormen van sponsoring. 
Bijvoorbeeld shirtsponsoring, 
reclameborden en advertenties. 
De leden van de sponsorcommissie 
zijn nu bezig met het vaststellen 
van sponsorpakketten. Daarmee 
hebben sponsoren meer 
mogelijkheden om te kiezen 
en kunnen ze zich ook beter 
onderscheiden. De gedachte 
achter deze pakketten is ook dat 
men meer keuze heeft en dat er 
dus meer ondernemers bereikt 
kunnen worden. Ieder jaar wordt 
er een moment gekozen om 
bijzondere aandacht te schenken 
aan de sponsoren. Gewerkt wordt 
aan een sponsoravond in het 
najaar waarbij recht wordt gedaan 
aan het voetbal ( bezoek aan een 
eredivisieclub ) met daarnaast het 
netwerken bij een van de grotere 
sponsoren.

De sponsorcommissie bestaat op 
dit moment uit 6 leden. Voor het 
werk dat verzet moet worden is 
dat feitelijk te weinig. 

Voordat een sponsor namelijk 
binnen wordt gehaald, wordt eerst 
gewerkt aan een sponsorvoorstel, 
het selecteren van sponsoren, 
het benaderen van sponsoren, 
contracten maken, contacten 
onderhouden enzovoort. Daarom 
zal op korte termijn gezocht 
gaan worden naar nieuwe 
commissieleden.

De leden van de sponsorcommissie 
komen met een bepaalde regelmaat 
bij elkaar waarbij de voortgang 
wordt besproken en nagedacht 
wordt over ontwikkelingen 
binnen de sponsoring. Dat staat 
namelijk niet stil. Met een grote 
ondernemer wordt nu gesproken 
over een vorm van sponsoring 
die voor alle leden een uitdaging 
heeft. Daarbij gaat het om de 
invoering van een product dat 
past binnen de omgeving van het 
voetbal maar nog niet eerder op 
de markt is verschenen. We zullen 
daar op korte termijn op de ASC 
site over uitweiden. ASC’62 heeft 
inmiddels meer dan 700 leden. 
Onder die leden bevinden zich vele 
ondernemers. Ondernemers die 
vaak weer vader/moeder zijn van 
kinderen die bij ASC voetballen. 
Om van dat potentieel gebruik te 
maken zullen op korte termijn de 
leiders van de elftallen benaderd 
worden met de vraag of er binnen 
hun team ook spelers zitten met 
ouders die in potentie benaderd 
kunnen worden als sponsor.

• 5000 m2 tuincentrum
• allerlei containerplanten
• potten en manden
• bestratingsmateriaal
• tuinaanleg en onderhoud
• 15 modeltuinen
• zelfpluk fruittuin
• 18 hole’s minigolfbaan

Welsummerweg 14-b  -  Dalfsen  tel 431620

bekijk ook onze website

www.jopiesgroenewereld.nl

Agrarisch loonwerk

 Grondwerk

  Containers

   Levering van zand, grind etc. 

    Cultuurtechnisch werk

     Riolering

    Bestrating

   Zeefwerk

  Sloopwerk

 Verreiker

Rietmansweg 5  /  7722 KK Dalfsen
www.pekkeriet.nl  /  info@pekkeriet.nl

t 0529 - 43 50 50

Jamay Kragt is op weg naar weer een doelpunt voor E1, in de met 8-1 gewonnen thuiswedstrijd, afgelopen 
zaterdag tegen Mariënberg. De tweebenige aanvaller uit Oudleusen staat bekend om zijn passeeracties, 
zowel links- als rechtsom. En op het juiste moment schiet Kragt, die in zus Dewi en broertje Maiko nog 
twee voetballende ASC’ers in de familie heeft, dan op het doel of geeft hij de bal aan een medespeler. 
Onvoorspelbaar, en daardoor lastig te verdedigen door de tegenpartij. Maar weet jij wel waar de bal zich op 
deze foto bevindt? Mail je antwoord naar arjanbosch@hotmail.com of wouterdijk@hotmail.com, en verdien 
een mooie prijs! 

Waar is de Bal?
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Heeft u bouw- of verbouwplannen?
Vrijblijvend advies, juiste materialen

en scherpe prijzen!

Elektra  •  Water

Gas  •  Centrale Verwarming

Airco  •  Riolering  •  Dak- en zinkwerk

Betonboren/-zagen

Onderhoud & verhuur cv-ketels

Kampmansweg 8  •  7722 RV  Dalfsen
Tel. (0529) 432549  •  Fax (0529) 431341

E-mail info@morrenhof-jansen.nl

Dalfsen  |  Gramsbergen  |  Vriezenveen

www.morrenhof-jansen.nl



Naam:  Harrie Ponsteen

Bijnaam en waarom?: Haha, Harpo, 
vanwege Harrie Ponsteen en Zwarte 
Gehaktballe vanwege mijn huidskleur 
misschien en omdat ik onder meer de 
gehaktballen voor het clubgebouw inkoop. 
Het is een eeuwige discussie wat de lekkerste 
gehaktballen zijn. Het wordt maar weer eens 
tijd voor een test/proef avond. De bijnaam is 
overigens bedacht door de beste ballenklant, 
broadworst/buffel of ook wel Rik Hogenkamp 
genaamd. De lekkerste ballen hebben ze 
trouwens bij ‘ut Olde’ vind ik.

Woonplaats: Dalfsen, geboren en getogen.

Geboren: Ja, zei ik al.

ASC’er sinds: Dat zal zo rond 1974 geweest 
zijn.

Beroep: Was de laatste 17 jaar bedrijfsleider 
vers bij een C1000 in Zwolle. Echter daar is 
eind maart een eind aan gekomen omdat 
C1000 omgebouwd wordt naar Jumbo en die 
werken niet met bedrijfsleiders. Zit ik na 33 
jaar werken thuis!

Gezin: Wilma en twee fijne jongens, Max 
en Mika die voetballend aan de verkeerde 
kant van het fietspad te bewonderen zijn! 
Dat komt overigens omdat ze op basisschool 
De Carrousel zitten, de school bij ons in de 
straat. Ze zijn ooit begonnen bij ASC, maar 
toen ze zelf naar het sportpark konden 
fietsen mochten ze bij hun vriendjes bij SVD 
voetballen.

Zelf gevoetbald: Zekers, de jeugd, de 
Jopies en nog diverse lage senioren elftallen.
Twee maal kampioen geworden. Met A1 en 
met de Jopies.

Positie: Rechtsbuiten.

Club Nederland: P.S.V., de minst arrogante 
“top”club van Nederland. Maar goed, nu ben 
ik natuurlijk ook voor PEC Zwolle.

Speler Nederland: Mathijs van Gelder. 
Rookt, drinkt en hij is nog snel ook.

Club buitenland: Barcelona, al een keer 
of 5 geweest. Maar dat was nog in de tijd 
van Koeman, Cruijff, Romario, Stoichkov, 
enzovoort. We hebben een paar keer aan een 
voetbaltoernooi meegedaan in Spanje met 
een “selectieve” groep ASC’ers. Dan pakten 
we ook altijd even een wedstrijdje in Nou 
Camp mee.

Speler buitenland: Messi natuurlijk.

Stadion: Nou Camp, geweldige sfeer. 
Beginnen altijd met het Catalaanse volkslied.

Tenue: Haha, Blauw wit natuurlijk

Jeugdidool:  Johan Neeskens, keihard en 
geen kapsones.

Televisie: Sony Bravia 119 cm. En nu moet 
de deur op slot waarschijnlijk!

Internet: Heb ik dagelijks nodig voor het 
UWV! Werk zoeken dat er niet is in mijn 
branche.

Tijdschriften: REIZEN van de ANWB

Krant: De Stentor, want de artikelen van 
Arjan Bosch wil ik niet missen natuurlijk.

Politiek: Lastig, ben blij dat ik niet in de 
politiek zit. Er moet steeds meer bezuinigd 
worden. De mensen houden dus de hand 
op de knip. Het bedrijfsleven draait minder 
omzet en de een na de ander kan de tent 
sluiten. Zo komen we van de regen in de 
drup.

Waar doe je de boodschappen: Voor mijn 
gezin bij de Centra en de Plus in Dalfsen-
Noord. Voor ASC bij DeliXL en de Heineken-
Brouwerijen.

Eten: Het is fout voedsel maar voor gerookte 
paling mag je me wakker maken. Thais en 
Chinees vind ik meestal ook erg lekker en van 
de Hollandse pot boerenkool.

Trainers: Leo Hilbers vond ik bij de A1 een 
fijne trainer. Dick Kroon en Egbert Kragt vond 
ik qua sociale omgang binnen de vereniging 
erg goed.

TV-presentator: Willem Ruis.

TV-analyticus: Jan van Halst, serieus en 
duidelijk. Hugo Borst en Van der Gijp worden 
volgens mij alleen maar betaald om te rellen.

Favoriete shag: Samson met mascotte 
vloei.
 

Biermerk: Grolsch. Binnenkort in het 
clubgebouw te nuttigen als het aan mij ligt!!!

Met wie zou je wel eens een dag willen 
ruilen:
Met Messi natuurlijk. Ik in Nou Camp spelen 
en hij rondje pontje fietsen.

Muziek: Kunt het zo gek niet bedenken. Ligt 
aan de stemming. Heb zelfs de laatste thema 
avond in het clubgebouw meegezongen 
met……, hoe heet hij ook alweer?

Droomvrouw: Dat hou ik voor me anders 
krijg ik misschien wel ruzie met Barend, 
hahaha.

Laatste keer dronken: De laatste thema 
avond met die “zanger”, hoe heet hij ook 
alweer? Soms vergeet je dan wat.
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(555) 555-5555 123 Everywhere • City, ST 00000

Cortie eugiat
Cortie eugiat. Ureet in velendip euisi. 

CERUM ERE 

NOST! N AT U S
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Gastheer / vrouw heren 1
Leiding, bestuur en scheidsrechters voorzien van koffie/drankje/
hapje voor en na de wedstrijd. Toezicht op schoon achterlaten van 
de bestuurskamer. Tijdens de wedstrijd vrij om te kijken. Eens per 14 
dagen van 13:30 tot 17:00 uur, eventueel roulerend met anderen.

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilligerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Trainers en leiders 
Voor seizoen 2013-2014

Keeperstrainer D’s/E’s en voor 

Leiders voor H5 + een leider voor een nieuw te vormen seniorenteam.

Leider Da 3

Hoofdtrainer E1

Voor meer informatie kun je contact opnemen met voetbalzaken via 
http://www.asc62.nl/index.php/voetbalzaken

2e kaartverkoper heren 1  
Voor het volgende seizoen 2013-2014 zijn wij op zoek naar een 2de 
kaartverkoper bij de thuiswedstrijden van ons vlaggenschip heren 
1. De thuiswedstrijden zijn over het algemeen 1 keer in de 2 weken 
afhankelijk van het speelschema. 

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilligerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Technisch coördinator ABC jun.
Deelname aan vergaderingen Voetbalzaken 1x6wk. Verantw. voor 
uitvoering voetbaltechn. beleid bij ABC junioren. Is aanspeekpunt 
trainers. Deze persoon moet affiniteit hebben met voetbaltechnische 
zaken. Begin + eind seizoen meerdere uren/week druk.

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilligerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Barmedewerkers zami 13-17 uur
We zijn nog op zoek naar een aantal mensen (18+) die in 
‘ploegendienst’ op zaterdagmiddag de bardienst willen draaien. Van 
tevoren een keer meedraaien is natuurlijk mogelijk!

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de beheerscommis-
sie via http://www.asc62.nl/index.php/beheercommissie

VACATURES



Ook de redactie van de digitale nieuwsbrief gaat helemaal mee met de nieuwste apps. Raad welke twee mensen hier geswapt zijn en win de 
titel van ASC’62 facefapper van de maand. Je kan je antwoorden doorgeven aan Arjan Bosch en Wouter Dijk via arjanbosch@hotmail.com of 
wouterdijk@hotmail.com 
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VACATURES
Materiaalman / vrouw
We zoeken iemand die van begin aug. tot eind mei op de di- en 
do avond van 19:00 uur tot ongeveer 22:30 uur aanwezig wil zijn 
op het sportpark. Belangrijkste taak: controlle & afsluiten van o.a. 
kleedkamers en bediening verlichting. Kleine vergoeding.

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de beheerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/beheercommissie

Maatschappelijke stage
Zoek je een plekje dicht bij huis of in een bekende omgeving? De 
vrijwilligerscommissie kan je helpen.

Denk eens aan:

- organisatie toernooi

- trainen of begeleiden van een team

- of verzin zelf iets leuks

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilliger-
scommissie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Vormgever nieuwsbrief
Voor mensen die graag willen bijdragen aan de vormgeving 
van deze nieuwsbrief. De huidige nieuwsbrief wordt 
opgemaakt in adobe indesign; enige affiniteit met dat 
programma is dus een vereiste.   

Voor meer informatie kun je contact opnemen met Wouter Dijk via 
het e-mailadres wouterdijk@hotmail.com

Fotograaf nieuwsbrief
Beschik jij over een fatsoenlijke camera en kan je hiermee 
(aardig) uit de voeten? Voor rubrieken als ‘lief en leed’,’kop 
‘em in’ en ‘gast op gerner’ zijn we ook zoek naar een 
amateurfotograaf die het leuk vindt om sprekende foto’s van 
de geinterviewde personen te maken. Bij voorkeur kan je 
ook overweg met photoshop maar dit is geen must.  

Voor meer informatie kun je contact opnemen met Wouter Dijk via 
het e-mailadres wouterdijk@hotmail.com

WIE ZIJN DEZE MENSEN?



Op 7 september jl. liepen Paulien- en Klaas Kijk in de Vegte samen met moeder Jannie, Paulien’s vriend Mark, 
dochter Simone en naar man Arno en begeleiders Agnes en Audrey/ mee in het Loopfestijn in Dalfsen.Zij 
deden dit om geld binnen te halen voor het onderzoek naar de ziekte myotone dystrofie (MD), de spierziekte 
waar Paulien en haar vader aan lijden.

10 Op de 100.000 mensen hebben deze erfelijke spierziekte die per generatie ernstiger vormen aanneemt. Klaas lijdt aan 
een mildere vorm van MD maar bij Paulien neemt de spierkracht langzaam maar zeker af. Op de site www.spieractie.nl is 
meer te vinden over de ziekte MD en over het Prinses Beatrixfonds dat zich inzet voor mensen met een spierziekte. Hier 
wordt meteen duidelijk hoe belangrijk het is dat het onderzoek naar spierziekten wordt voortgezet. 

       Afbeelding: Screenshot internetpagina Beatrixfonds

Op de site is onder meer aandacht voor individuele acties die overal zijn of nog worden gevoerd. Zowel Klaas als Paulien 
hebben een actiepagina waarop hun beider streefbedragen staan. De bedragen van respectievelijk 2500 en 1000 euro zijn 
inmiddels gehaald maar giften blijven welkom. Via de actiepagina’s van Paulien en Klaas (te vinden op pagina 4 onder het 
kopje ‘alle acties’) kan er nog steeds worden gedoneerd. 

Namens de familie Kijk in de Vegte wil Klaas graag alle mensen bedanken voor de betrokkenheid en ondersteuning, die 
zij op welke manier dan ook mochten ontvangen. In het bijzonder wil hij de selectieteams Heren 1 en Heren 2 van ASC’62 
noemen, hartelijk dank voor jullie donatie. 
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LIEF & LEED



De ASC’62 nieuwsbrief is niet alleen voor het voetbalvolk, maar ook door het voetbalvolk. Dit klinkt echter 

gemakkelijker dan dat het is. Want vind maar eens vrijwilligers die graag in de pen klimmen. Om die reden 

zetten we een beetje druk op de ketel. Elke keer schrijft iemand, Michiel Zweers in dit geval, een stuk en 

wijst diegene een lid van ASC’62 aan die het vervolg moet schrijven. De enige regel is dat het stuk tussen de 

300 en 350 woorden moet bevatten.   

Een voorzet van Jan Holsappel met wie ik al een aantal jaren 

samenspeel in de uiterst solide (tikkeltje gemene) verdediging 

van ASC 5. Afronden van een voorzet is alleen in mijn dromen 

een specialiteit, maar we gaan een poging wagen. 

Mijn voetbalcarrière ben ik begonnen bij de mooie Friese club 

Drachtsterboys. Ik geloof dat iedereen boven een bepaalde 

leeftijd van zichzelf vindt dat hij een talent was, maar ik kan alleen 

vaststellen dat ik altijd in de hoogste jeugdelftallen heb gespeeld. 

Het kan dus zijn dat ze echt niet iemand anders konden vinden 

die beter was dan ik of ik kon toen toch best aardig verdedigen. 

We  speelden jaarlijks in de landelijke jeugdcompetities tegen een 

aantal jeugdteams van de profclubs. Ik heb nog tegen Makaay 

en Kluivert mogen spelen. Alle hoeken van het veld overigens 

gezien, maar niemand van ASC is erbij geweest dus waarom 

zou je dat erbij vertellen. Mijn voorliefde voor het Nederlandse 

lied is in die tijd ontstaan. Op de lange terugreizen in de bus 

was André Hazes steevast vaste prik. Blessures en het feit dat ik 

ging studeren in Groningen deden mij besluiten om na een paar 

maanden senioren te stoppen met voetballen.

Ben passief het voetbal blijven volgen, totdat we in Dalfsen kwamen wonen. We kwamen in contact met de familie Westera en familie Mol. 

Tijdens een verjaardag liet ik mij in een overmoedige bui door Arjan en Robert overtuigen om het gewoon een keer weer te proberen. En zo 

ging ik na 15 jaar voor het eerst weer naar een voetbaltraining bij een club die ik niet kende. Na de eerste training was ik eigenlijk al meteen 

verkocht. Het gaat niet alleen om het voetballen (dat moest overigens van ver komen) maar met name  het voetbal en alles wat daarbij hoort 

beleven. Het beleven van voetbal dat kan zeker bij ASC. Na een zware ballotage werd ik opgenomen in ASC 5. Ik kreeg al snel de bijnaam Mr. 

Pink. Heb het nooit nagevraagd maar ik geloof dat het komt omdat ik wel eens een roze trui droeg.  Het zullen die 15 jaren afwezigheid wel 

zijn geweest, want dat hoort dus schijnbaar niet.  Het mooie van voetbal blijft en dat voel ik ook bij ASC, dat wat je doet in het dagelijks leven 

volstrekt onbelangrijk is. Als je jezelf bent en openstaat voor anderen dan ben je welkom en dat is wat ik voel bij ASC. 

Mijn voorzet gaat naar Robbie Hoekman, een teamgenoot van mij van wie ik eigenlijk niet zoveel weet. Ben benieuwd naar zijn verhaal.

In de volgende editie wordt deze rubriek, wederom geheel vrijwillig, ingevuld door Robbie Hoekman van heren 5.
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In de rubriek “Trainerspraat” presenteren wij ditmaal Marcel Bijlenga; Marcel is samen met Ruben Zielman trainer van de E1 

van ASC’62 en sinds enkele jaren een gewaardeerde kracht op het middenveld van ons vlaggenschip. 

Op de vraag “waarom ben je voetbaltrainer geworden?” geeft Marcel 

snel en overtuigend antwoord: “Ik vind het leuk om met kinderen 

bezig te zijn en wil ze graag wat leren, dit in combinatie met mijn 

grote hobby voetbal maakt mij voetbaltrainer”. Bart Stevens is de 

man die Marcel in zijn beginjaren als trainer begeleidde. Marcel ging 

in tegenstelling tot zijn leeftijdsgenoten namelijk pas in de e’tjes 

op voetbal, op aandringen van Bart. Hij begon direct in de E1 en 

ging daarna alle selectie-elftallen door. Na Bart kreeg Marcel training 

van Ab, Johan, Piet, Robin, Freddy en nu naamgenoot Marcel. Van 

elke trainer heeft hij het nodige opgestoken, zo heeft Piet de echte 

winnaarmentaliteit gebracht en heeft Robin hem daarna bijvoorbeeld 

nog beter leren voetballen.

Bijlenga is inmiddels drie jaar jeugdtrainer bij ASC’62. Hij begon met de 

E5 en E6, ging vervolgens naar E3 en heeft nu dus gezamenlijk de E1 

onder zijn hoede. “De jongens doen hun stinkende best in de 1e klasse, 

samen met VV Hoonhorst doen we mee om het kampioenschap. We 

zullen dan wel verbetering moeten laten zien tijdens het seizoen. Daar 

gaat het uiteindelijk ook om, resultaat is in de jeugd niet belangrijk, 

ontwikkeling des te meer. In het profvoetbal zie je dit ook terug, 

alhoewel ik geen Ajacied ben moet ik toch zeggen dat ze daar wel 

weten wat opleiden is, een voorbeeld voor vele andere clubs vind ik.”

Marcel kan zijn carriere als jeugdtrainer prima combineren met spelen in heren 1. 

Over zijn toekomst als jeugdtrainer heeft hij nog niet echt nagedacht. Op dit moment kan ik ’s ochtends met de jeugd weg en ’s middags zelf 

vlammen, lekker man. Als ik ouder ben en wellicht gestopt ben met voetbal wil hij wel verder in het trainersvak. Zijn opleiding aan de Calo sluit 

daar goed bij aan. Zo ver is het echter nog lang niet aldus Bijlenga. Plezier heb ik namelijk genoeg, bij ons in de kleedkamer wordt er bijvoorbeeld 

sinds kort een Zwolsch liedje gezongen, ‘De Ring van Zwolsche Wimmie’ zegt Pietje de Jong dan. Karaoke uit volle borst. Wie weet wil Piet wel 

een keer zingen tijdens het weekjournaal zegt Marcel lachend met een knipoog. ‘Ik heb er wel eens over nagedacht om zoiets voor mijn team 

te zingen’ voegt Bijlenga snel toe, ‘in het verleden is namelijk gebleken dat dit een succesformule is’.  Jaja, ook Bijlenga kent zijn klassiekers.

“Resultaat is in de jeugd niet belangrijk, ontwikkeling des te meer”
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TRAINERSPRAAT



De redactie van de nieuwsbrief heeft ook voor deze editie weer een puzzel in elkaar gedraaid. Een pittige dit keer, 
maar met wat doorzettingsvermogen toch echt goed te doen. Ieder nummer bevat een cryptische omschrijving van 
een speler, of trainer uit de eredivisie. De letters in de zestien blauwe vakjes vormen uiteindelijk de achternamen 
van twee voetballers uit de hoogste nationale competitie. Mail je antwoorden naar wouterdijk@hotmail.com of 
arjanbosch@hotmail.com en win!
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PUZZEL

Across

2. Afglijdend schot

3. Mannelijke telg van de beschermer der 
timmerlieden

6. Woningen op een aangelegde waterkering

8. Kameraad boven hem

10. Ruim sop gevuld met een langwerpig visnet

11. Deel van een agglomeratie met veel ‘brassica 
oleracea’

13. Ontlasting die op z’n Engels aan staat

14. Kerel die houdt van een gevlekt boerderijdier

15. Kerel die het uitroept van schrik voor de 
Bulgaarse munteenheid

18. Warm jaargetijde

19. Broodleverancier

20. Vrouwelijk roofdier

Down

1. Nog hoger dan een grote heuvel

2. Meer vraag dan aanbod

4. Bordspel met stukken

5. Katholieke herder

7. Aangeschaft boomweefsel

9. Zonder gezichtsvermogen

12. Kerel die altijd plezier heeft

16. Kreek op afstand

17. Dekbedovertrekken

19. Nederlandse Rock ‘n Roll-junkie



De een vertrok via de 
achterdeur en kwam 
nooit meer terug, een 
ander verliet ASC’62 
met een goed gevoel 
en is zonder een bal 
aan te raken nog 
regelmatig te vinden 
op het sportpark. 
De redactie van de 
nieuwsbrief geeft in 
Gast op Gerner die 
bezoeker de kans om 
terug te kijken op zijn 
carrière. In aflevering 
twee Henk van den 
Top over Groningen, 
Oudleusen en zijn 
kleurrijke bijnamen. 

V Voor de rubriek “Gast op Gerner” ontvangen wij deze maand een recent ex-lid van het eerste elftal van ASC’62, 

tegenwoordig woonachtig in Groningen. Zijn naam is Henk van den Top. Henk is een boerenzoon afkomstig uit 

Oudleusen, een gehuchtje iets ten noorden van Dalfsen. Iedere dag stormde de jeugd daar, nadat basisschool de 

Cazemier haar deuren sloot richting het grasveldje om te gaan ballen, zo ook Henk. “Veel meer afleiding hadden we simpelweg 

niet” aldus Van den Top. “Ik denk dat daar ook de oorzaak gevonden kan worden voor het feit dat de Oudleusenaren altijd zo 

goed vertegenwoordigd zijn in de eerste elftallen.” 

Van den Top begon zijn carrière als doelman. Toen hij echter voor deze positie gepasseerd 

werd voor de E1 (ten faveure van weekjournaal presentator Niels Gort, red.) had hij geen 

zin meer in het spelletje en schreef hij zich uit. Enkele jaren later begon het toch weer te 

kriebelen bij Henk en meldde hij zich weer aan. “In de c2 was ik eerst rechtsbuiten, maar 

ook als voorstopper werd ik veel gebruikt.  Ik kon heel hard zijn, en schuwde de duels 

niet. Vandaar dat de trainer een verdediger van me wou maken. Het ene jaar was ik een 

rechtsbuiten en het andere een bikkelharde mandekker, haha.”

“Ik kon heel hard zijn. en schuwde de 
duels niet”
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Als zijn sterke punt omschreef Henk zijn winnaarsmentaliteit. “Ik zou niet 

graag tegen mezelf gespeeld hebben als aanvaller zijnde.” Spitsen trapte 

hij in die tijd lachend doormidden. Tegenstanders noemden hem in die 

tijd ook wel “Henk de Tank”. “Ik kan me voorstellen dat teamgenoten 

mijn bloed ook af en toe wel konden drinken. Vooral in B2 was het iedere 

training wel raak met opstootjes. Dit vond ik juist het mooie aan de 

training, iedereen lekker fanatiek. Hierna legden we het strijdbijltje er 

allemaal bij neer en konden we gezellig napraten, met het vizier op de 

zaterdag.” 

Een jaar later maakte zijn vlotte babbel het dat hij aanvoerder werd in B1 onder leiding van Johan Holsappel. Samen met zijn dorpsgenoten 

Harold Pierik en Harrie Kiezenbrink behoorde Henk tot de dragende spelers. Ze gingen ook wel door het leven als “de Drie H’s uit Oudleusden”.

Desalniettemin zorgde een beslissingswedstrijd ervoor dat het team uiteindelijk degradeerde. “Ik was daar niet lang ziek van, ik ging toch over 

naar de A’s.” Zegt Van den Top hierover. 

In de A1 was Piet Elzinga de trainer. Het eerste jaar stond Henk aan de rechter zijkant, het tweede jaar als stopper. “Piet was net als ik 

bloedfanatiek. Voor mij was hij echt de ideale coach. Één keer nam ik zijn aanwijzingen echter iets te letterlijk. Piet instrueerde ons altijd om bij 

voorsprong de bal “onbewust” over de boarding te schieten, zodat er tijdwinst gepakt kon worden. Toen wij dus een keer voor stonden wipte 

ik de bal een keer op, zonder iemand in de buurt, en schoot hem knetterhard het Gernerbos in. Ik keek daarbij meteen naar de trainer van de 

tegenstander, dat was een heerlijk gevoel. Je had die man moeten zien tieren! Volgens mij zijn ze die bal trouwens nu nog aan het zoeken, haha.” 

Blijkbaar was het respect tussen Piet en Henk wederzijds want Piet deed een goed woordje bij de trainer van het eerste, Egbert Kragt. Het 

resulteerde erin dat Van den Top bij zijn overgang naar de senioren direct bij de A-selectie aansloot. “Alhoewel ik daar altijd al van gedroomd 

had, gaf ik mijn studie toch de hogere prioriteit.” Henk besloot zijn schoenen dus wederom aan de wilgen te hangen. “Werd ik ineens Henk van 

den Stop genoemd.” 

Twee jaar later besloot Van den Top  zijn voetballoopbaan weer op te pakken. Hij kwam in het tweede elftal terecht. Dit duurde niet lang. “De 

avonden in Grunn begonnen hun tol te eisen. Mijn conditie was dusdanig achteruit gegaan dat ik moeite had om aan te haken bij het niveau. Ik 

deed dan ook al gauw een stap terug naar het derde, met Bert Wienen en zijn assistent Erik Nieuwenhuizen aan het roer. Hier wou het echter 

ook niet goed lukken. Ik was absoluut niet over mijn eigen spel.” Inmiddels ging hij door het leven als Henk over den Top, want het beste was 

er wel af. “Hierop besloot ik er voor de derde keer een brief naar Elleke Laarman te sturen.” 

Tot op de dag van vandaag is hij hier nog niet op terug gekomen. Traditiegetrouw besluiten we deze rubriek met de vraag of dit er ooit nog van 

gaat komen. “Ik sluit het niet uit. Misschien als voetballer, maar ook een functie in het bestuur lijkt me wel wat. Net als bij mijn studentenvereniging 

een functie als penningmeester? Dat lijkt me een mooi streven. Maar eerst mijn studie afronden en dan op zoek naar een mooie baan.” 

“Ik kan me voorstellen dat teamgenoten mijn bloed af en 
toe ook wel konden drinken”

“Werd ik ineens Henk van den Stop genoemd”
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 7 heren,- 3 dames,- 26 jongens- en 6 meisjesteams. Naast 

de actieve sporters heeft de vereniging vele vrijwilligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons 

sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in sociaal en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitganspunt 

van de vereniging is om met plezier de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op 

het behalen van prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de 

tegenstander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel”. 

CLUBINFORMATIE
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VERHUIZEN
z.s.m. doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 3779 of elleke.laarman@ziggo.nl
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